
Geachte leden van de commissie Fysiek Domein,

Graag willen we gebruik maken van het spreekrecht. We verwijzen u naar onze ingezonden brief over 
voornemen plaatsing 5G antennemast op Nachtegaalstraat 25 te Vilt.  We realiseren dat er nog geen 
vergunningsaanvraag is ingediend, maar zouden graag nog een aantal dingen opmerken.

Het beleid antennemasten gemeente Valkenburg aan de geul dateert uit 2015. Daarna heeft de 
Gezondheidsraad nieuwe aanbevelingen gedaan ten aanzien van onderzoek naar 5G en 
gezondheidseffecten: Daadwerkelijke effecten van 5G zijn nog niet bekend. Hierin adviseert de GR 
om voorzorg toe te passen en blootstellingen zo laag mogelijk te houden en ook om verder 
onderzoek ten aanzien van 5G naar onder andee de relatie tussen blootstelling aan gebruikte 5G-
frequenties en het optreden van kanker, verminderde mannelijke vruchtbaarheid, 
zwangerschapsuitkomsten en geboorteafwijkingen. Ook een grote WHO studie ten aanzien van 5G 
komt nog naar verwachting ter beschikking in 2023.

Onze zorgen gaan vooral uit naar de onvoldoende onderzochte gezondheidseffecten van 5G omdat 
5G anders werkt dan 3G/4G. Hierdoor kan er grotere stralingsblootstelling zijn.

b

Op dit moment wordt er glasvezel aangelegd in Vilt. Het glasvezelswitch huisje komt tegenover ons 
huis op de parkeerplaats te staan. Wat betreft snel en goed internet zijn de burgers van Vilt dus niet 
afhankelijk van de antennemast. In huis kun je zelf maatregelen nemen ten aanzien van blootstelling. 
Zoals telefoon niet op de slaapkamer en de wifi s’nachts uit. Als de mast er staat kunnen wij ons niet 
zomaar aan de blootstelling onttrekken. In de bijlage nog een recente zorg van Europese artsen ten 
aanzien van 5G. 

Gezien bovenstaande vragen wij u alternatieve plekken te onderzoeken, die verder dan 50-70 meter 
van onze huizen en kinderspeeltuin staan. Voorts heb ik nog een aantal vragen: 

Vraag 1: Is de gemeenteraad voornemens de beleidsnotitie te updaten naar de nieuwere inzichten?

Vraag 2: Welke beleid hanteert het college van Valkenburg a/d Geul inzake 5G 
zendmasten ter voorkoming van gezondheidsrisico’s door Elektro Magnetisch Velden (EMV’s)?

Vraag 3: Door het ICNIRP, zijn er blootstellingslimieten aan EMV vastgesteld. Worden deze actief 
preventief gehandhaafd / gemonitord, of pas na klachten opgepakt door de Omgevingsdienst of door 
een andere instantie? Hoe moeten wij ons dit voorstellen?

Met vriendelijke groet,

Dr. Carine Vossen


